

2022/23年度幼兒班(K.1)收生安排 流程圖

2021年9月至11月申請人向教育局遞交
「幼稚園入學註冊證」申請
http://www.edb.gov.hk/k1-admission_tc

如申請人在遞交申請時已提供全部所需資料及證明文件，教育局一般可在六至八個星期內完成審核並以郵遞方式發放「註冊證」/「幼稚園入學許可證」給合資格申請人

本園接受2022/23年度 K1入學申請

家長可於2021年1月1日起親臨索取或透過本園網頁下載報名表格，家長亦必須於2021年10月31日前親身遞交或郵寄已填的表格及有關文件辦理報名手續

2021年11月6日新生面試日
2021年12月17日前公布新生取錄名單
(校方將以書面個別通知家長)

如申請人獲取錄

於「**統一註冊日期**」(即2022年1月6至8日)到本園辦理註冊手續，同時需提交「註冊證」/「入學許可證」及繳付註冊費

如申請人未獲取錄或於
2021年11月1日後報名者

於12月期間可致電本園
登記「備取生」

於「**統一註冊日期**」後才獲本園取錄者，家長需按個別通知的日期到校辦理手續

2022年1月底開始，可參考教育局公布的幼稚園K1空缺資訊

2022/23 K1 Admission Arrangements

Flowchart

Applicants apply to the EDB for the “Registration Certificate for KG admission” (“RC”) from September to November 2021
http://www.edb.gov.hk/k1-admission_tc

Upon receipt of the applications with all necessary information and documents provided, the EDB will generally take six to eight weeks to complete processing the applications and issue the “RC” / “KG Admission Pass” (“AP”) to applicants by post.

KGs process
2022/23 K1 admission applications
Parents can obtain the application form of our school in person or through our website from 1st January 2021. Please submit the completed application form together with the required documents in person or by post before 31st October 2021 in order to complete the application procedure.

Interview (K1 class) on 6th November 2021
Notification of interview result and registration date for school year 2022/23 before 17th December 2021
(The school will inform individual applicants in writing by post)

If application is successful

Please register in person during the “centralized registration dates” (i.e. 6th to 8th January 2022) together with the following:

1. 2022/23 Registration Certificate for Kindergarten Admission (original copy)
2. Registration fee

Unsuccessful applications or applications completed after 1st November 2021

Applicants can register as “waitlisted student” by phone during December 2021.

For those applications being accepted after “centralized registration dates”, please complete the registration procedures in our school on the date provided.

Applicants can refer to the K1 vacancy information released by the EDB from Late January 2022.